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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 118 . §. alapján a Magyar Köztársaság Alkotmányának 27 . §-a alapján bejelentem, hogy

kérdést kívánok feltenni

Dr. Szabó Pál miniszter úrnak

„Európába negyvennel?” címmel . A kérdésemre írásban várom a miniszteri választ .

Tisztelt Miniszter Úr!

A választókörzetemben (Győr 1 . sz. vk.) a Győrbő l Székesfehérvárra vezető 81. sz. főút Pér -

Mindszentpuszta és megyehatár közötti szakaszon jelenleg olyan állapotban van, hogy veszélyes az ot t

közlekedők életére és a gépjárm űvekre egyaránt . Évek óta a kátyúk betömködésén kívül jelent ősebb

felújítás nem volt, biztonságosabbá azzal tették az útszakaszt, hogy sebességkorlátozást vezettek be, íg y

jelenleg 40 km/h a megengedett legnagyobb sebesség . A felújítást indokolja az is, hogy nagy forgalmú

útszakaszon iskolabusz naponta többször közlekedik, de nagy a kamion- és a személygépjármű

forgalom is .

Tisztelettel kérdezem Miniszter Urat, hogy Ön szerint elfogadható-e, hogy az európai úthálózat részé t

képező főúton ilyen állapotok uralkodjanak? Bizonyára kevés a forrás az utak felújítására, de

elsőbbséget kell, hogy élvezzenek azok az útszakaszok, melyek olyan állapotban vannak, mint a fen t

leírt út.



Kérdezem ezért Miniszter Urat, hogy mikor lesz lehetőség arra, hogy újra biztonságosan járhatóv á

váljon teljes szakaszán a 81 . sz . főút?

Várom Miniszter Úr konkrét, írásbeli válaszát .

G y ő r, 2008 . május 8.

Tisztelettel
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dr. Medgyasszay Lászl ó
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